

Indifference

Jesus' decision to become a human is described this way:

"Though he was God, he did not think of equality with God as something to cling to. Instead, he gave up his divine privileges; he took the humble position of a slave and was born as a human being. When he appeared in human form, he humbled himself in obedience to God and died a criminal's death on a cross."

As Win and I talked about this, we realized that Jesus himself modeled what the old Christian writers meant by the term "indifference." He did not "cling to" his equality with God. Jesus gave up his divine privileges.

Indifference involves letting go of our own anxious grasping, so we can say YES to GOD'S amazing invitations and ways.



Coffee/tea thought: Lord Jesus, please work in me the attitude YOU had when You came to earth as a human baby.

John

Ref: Philippians 2.6-8 NLT

无特权

耶稣来到世上，圣经是这样描述的：

"他本是神，却不以自己与神同等为强夺，反倒虚己，取了奴仆的形象，成为人的样式。既有人的样子，就自己卑微，存心顺服，以至于死，且死在十字架上。"

雯和我谈论这经文时，我们意识到耶稣如此行，正是古代基督徒所描述的那种"无特权"，与众人一样：他不以自己与神同等，他放弃一切神的特权。

我们应当象耶稣一样，放下忧虑和自己的主见，让神的旨意在我们身上畅通。



随想：主耶稣，请帮助我们，让我们以你的心为心。

史建恩